

Helios bestyrelsesmøde 9. april 2025 kl. 19-21.30, mødelokalet 1. sal.

Indkaldt: Lars Kensmark, Hans Henrik Hedemann, Hanne Holm, Johnny Elkjær, Sofie Raviv, Nils Thobo-Carlson, Peter Eduard, Anne-Mette Momsen, Jette Møller. **Suppleanter:** Palle Eriksen, og Christian Elmelund-Præstekær (frivilligt om suppleanterne deltager i mødet)

Ordstyrer: Lars i "lige måneder", Sofie i "ulige måneder".
Referent: Fælles

Dagsorden:

	Karakter	XX	Forklaring	kommentarer	Referat
1.	Godkendelse af referat fra d. 11. marts	alle			Godkendt
3.	Godkendelse af Dagsorden				Godkendt
2.	Ny bogholder	Ik	Lone og Annette stopper. Office One lukker. Lene fortsætter. Jeg har spurgt Eduard om hans kontakt kunne være interesseret	Lone's primære opmærker var at fakturere og fordele post. Formentlig en opgave der tager maks 2 timer om ugen og kræver ikke voldsom meget kendskab til regnskab. Afløseren for jeg bør være en der dels kan arbejde med regneark og har en rimelig forståelse for bogholderi (herunder moms og skat).	Peters ven er ikke længere aktuel. Vi skal annoncere efter nye frivillige. Beslutning: Vi investerer i Dinero https://dinero.dk/hvem-er-dinero-for/foreninger/ Nils undersøger med Valby Kino med deres erfaring. Nils, Lars, Peter og Johnny mødes efter påske med Annette: Tirsdag d. 22. april kl. 17:00 Lars søger frivillig gennem Det Rigtige Faaborg.
4.	Organisering af bestyrelsesmøder fremadrettet	Ik, sr	Hanne stopper som sekretær. Derfor må vi lave lidt om på måden at organisere på. : Bestyrelsens arbejde 2025. Hvordan gør vi - udarbejdelse af	Vi vil gerne opfordre tovholderne og de frivillige til at bruge drevet. Vi vil gerne lave et lille introkursus til drevet og de funktioner vi bruger i dagligdagen (opkvalificering).	Lars og Sofie udarbejder en dagsorden - den ligger på drevet. Vi sender en mail ud, når mødet har været holdt. Det er vigtigt at holde sig opdateret ift. dagsordenen og bestyrelsen skriver selv punkter på.

			dagsorden, referat, mv. (vi har forslag), hvor mange møder og hvor ofte.		Referatet sendes ud til Tovholderne og Line (som lægger det på hjemmesiden). Bestyrelsen holder sommerferie i juli og juleferie i december. Vi ønsker mindre drift og mere vision på vores møder.
5.	Møde siden sidst	Nils, Johnny	fimmb		Nils, Johnny præsenterede Helios. Valby var der. Ringe Bio. Slikmand præsenterede sig. Mødet giver god mening, godt til at netværket.
6.	Affaldssortering	Nils			Nils: Der har været møde med Marius Petersen. Hanne Berg, Soze, Mogens, Nils, 4 affaldstyper: pap og papir, plast, mad, rest. Store sal, lille sal, cafe, møderum, foye. Nils har designet containere, som vi køber og tilpasser. Affaldssortering er en skal-opgave, som vi skal håndtere på bedst mulig måde.
7.	Opfølgning fra Generalforsamling Faaborg & Egn	Johnny	Der har været generalforsamling d. 18. marts. Johnny har deltaget - kort tilbagemelding og orientering herfra.		Til orientering
8.	Opfølgning på møde med rep-gruppe	Nils og Peter	Nils og Peter har haft med rep-gruppen. Præsenteret strategien, handlingspunkter og forslag samt evt. medlemskab af Filmporten. Der gives en kort orientering og tilbagemelding.		Vi skal deltage i flere filmfestivaler optimalt set Filmporten overvejes Man synes det er forkert at lukke i sommerferien Åbningstider i Café - behov for at der er åbent efter film. Café - lukker inden forestilling starter hvilket må være en fejl Mangler et analyseredskab, men det kan de ikke selv lave. Nils og Peter følger op med et kommende møde igen.
9.	Antal solgte billetter for at det løber rundt	Johnny og	Efter sidste mødes præsentation af antal solgte billetter - skulle Johnny og Henrik regne på		Punktet udskydes

		Henrik	tallene. En tilbagemelding på dette.		
10.	Møde om kultur og fritid. Torsdag d. 3. april 2025	Nils og Hanne	Nils og Hanne har d. 3. april været til møde i kommunen (Fritidsforvaltningen). De giver en tilbagemelding fra dette møde - med fokus på, om der er noget vigtigt for Helios.		Orientering - mest vedr. Slagterigrunden.
11.	Fra tovholdermødet.	HH	Udmelding om arbejdspress fra Medlemskartoteket, problem løses. Repertoire Gruppen presset.		Foreningslet og Integra integrationen gør opgaven kompleks. 1/ billetter kan kun købes i kiosken hvor man får de 10 kr rabat. vi kigger på om man kan åbne for den facilitet at man kan reservere billetter på netto 2/ gruppen skal vide at vi gør alt for at opgaven bliver tålelig 3/ Foreningslet og Integra integrationen droppes 4/ Vi arbejder på ny løsning for "identifikation og rabat" der er enkel (5/ aktuelle medlemskort fastholdes) 6/ Johnny undersøger vedr. muligheden for reservation på nettet (stadig køb i kiosken) 7/ Lars taler med Kirsten/Karin om en positiv kommunikation til medlemmerne Peter introducerer 8 maj https://forms.gle/2jXq1B9b6fbg82MHA
12.	Events i maj og juni.	HH			
13.	Kodeindsamler	PE	Som aftalt		https://forms.gle/2jXq1B9b6fbg82MHA
14.	evt		Rengøring? mail fra externe . filmboykot, kampagne for frivillige vi mangler.		Tages med til tovholdermøde. Det berøres at der er beskidt ved loftet over café og glasrudd. Svær opgave at gøre den ren. pr på lærredet frivillige, Nils Sofie orienterer rep gruppen om amerikanske film.

					Johnny køber et batteri, som kan sikre driften i tilfælde af strømsvigt - godkendt Johnny køber nye tastaturer og mus til kiosken - godkendt
--	--	--	--	--	---

Næste møde 12. maj 2025

Punkter som endnu ikke er afsluttede:

1. Ny aftale med pr/ Ugeavisen
Johnny følger med i salg af billetter til Ivan Pedersen koncerten.

2.